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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu  27.12.2016 r. godz. 14.00 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Finansów – radna Agnieszka Grzyb, członek komisji - radny Łukasz Biernacik, członek 

komisji – radny Andrzej Adamczyk i członek komisji– radny Bogdan Poliwka. Nieobecny , 

członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczyli: skarbnik p. D. Urbańczyk, pracownicy Urzędu Gminy  

p. E. Sawka i p. H. Olszewska. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek posiedzenia, do którego nie 

wniesiono uwag i wniosków. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia  23.11.2016 r.   

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2016 rok  – projekt nr  72/16. 

b) w sprawie  ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 - 

projekt nr  73/16. 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – projekt nr 68/16. 

d) w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt nr 74./16. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu – projekt 

nr  75/16. 

f) w sprawie najmu lokalu położonego w obrębie Reptowo – projekt nr  76/16. 

g) w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego funkcjonowania strzelnicy                          

w Jęczydole/Bielkowie – projekt nr 69/16. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.               

Ad. 2.  
Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia  23.11..2016 r 

- protokół z posiedzenia komisji z dnia r. został przyjęty jednogłośnie w obecności  

4 członków komisji. 

Ad. 3.  
Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2016 rok  – projekt nr  72/16. 

Skarbnik p. D. Urbańczyk omówił projekt uchwały: 

„Zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2016 r. spowodowane zostały wykonaniem 

dochodów ponad ustalony plan. Niemożliwe do wykonania dochody koryguje się 

odpowiednio.  

Dokonuje się również niezbędnego uzupełnienia planów wydatków na zadania do 

wykonania w grudniu 2016 r. 

Szczegółowe zestawienie zmian budżetu przedstawiono w poniższych tabelach: 

DOCHODY 

Dział Rozdz. § 
Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

600 60016 0970   42 989,00 
Partycypacje w budowie infrastruktury drogowej w związku 

z przesunięciem realizacji zadań na następne lata budżetowe 
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700 70005 0690 999,00   Wpływy z postępowań windykacyjnych 

700 70005 0770   55 490,00 Sprzedaż majątku 

710 71035 0830 847,00   Wykonane wpływy z opłat cmentarnych 

754 75416 0570 2 113,00   
Wpływy z grzywien i mandatów za naruszenia porządku 

publicznego 

754 75416 0690 69,00   Wpływy z postępowań windykacyjnych 

756 75615 0340   40 443,00 Podatek od środków transportowych 

756 75615 0500   12 000,00 Podatek od czynności cywilnoprawnych 

756 75616 0340 40 443,00   Podatek od środków transportowych 

756 75616 0360 2 943,00   Wpływy z podatku od spadków i darowizn 

756 75616 0500 31 671,00   Podatek od czynności cywilnoprawnych 

756 75616 0910 135,00   Wpływy z odsetek 

756 75618 0410 2 622,00   Wpływy z opłaty skarbowej 

801 80195 2008 1 740,00   

Rozliczenie projektu ZSP Reptowo w zakresie zajęć 

edukacyjnych, współfinansowanego przez Euroregion 

Pomerania 

921 92109 0920 29,00   Wpływy z pozostałych odsetek 

921 92116 0970 428,00   Wpływy z rozliczeń z GOK 

926 92695 0970 1 084,00   Wpływy z rozliczeń z GBP 

Ogółem 85 123,00 150 922,00   

 

WYDATKI 

Dział Rozdz. § 
Wydatki 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

700 70005 4300 4 588,00   Koszty wydawania decyzji o warunkach zabudowy 

700 70005 4480   19 000,00 
Wolne środki z podatków i opłat lokalnych, do których 

zapłaty zobowiązana była Gmina Kobylanka 

710 71004 4300   57 587,00 Wolne środki w planowaniu przestrzennym 

750 75023 6050   6 200,00 
Wolne środki na wykupie wierzytelności z tytułu 

przebudowy budynku Urzędu Gminy 

801 80101 4260   6 000,00 
Zmiany w planie finansowym Szkoły Podstawowej w 

Kobylance 

801 80101 4300   1 000,00 
Zmiany w planie finansowym Szkoły Podstawowej w 

Kobylance 

801 80110 4260   20 000,00 

Zmniejszenie planu finansowego Zespołu Szkół 

Publicznych w Reptowie  - planowane zwiększenia w roku 

przyszłym na remont posadzek w dwóch salach lekcyjnych 

854 85401 4010 6 000,00   
Zmiany w planie finansowym Szkoły Podstawowej w 

Kobylance 

854 85401 4110 800,00   
Zmiany w planie finansowym Szkoły Podstawowej w 

Kobylance 

854 85401 4120 200,00   
Zmiany w planie finansowym Szkoły Podstawowej w 

Kobylance 

900 90015 4260 37 000,00   Koszty oświetlenia ulic, placów i dróg 

900 90095 6050   1 800,00 
Wolne środki na wykupie wierzytelności z tytułu 

dokończenia kanalizacji sanitarnej w Kobylance 

921 92109 6050   2 800,00 
Wolne środki na wykupie wierzytelności z tytułu 

modernizacji świetlicy wiejskiej w Reptowie 

Ogółem 48 588,00 114 387,00   
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Radna A. Grzyb – „Wpływy z GBP.” 

Skarbnik – „Część kosztów ponosi Urząd, następuje refundacja, gdzie są rozliczane jako 

dochody.” 

Skarbnik poinformował m.in. o zmniejszeniach np. dot. kwoty 20 000 zł z planu na 

gimnazjum. Na przyszły rok zostanie dokonane zwiększenie o tę kwotę  

z przeznaczeniem na ocieplenie posadzki w dwóch salach lekcyjnych.) 

Komisja projekt uchwały 72/16 zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie w obecności  

4 członków komisji. 

 
b) w sprawie  ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 - 

projekt nr  73/16. 

Skarbnik p. D. Urbańczyk omówił projekt uchwały: 

„Podczas realizacji zadań budżetowych w 2016 r. niemożliwa staje się płatność końcowa  

z tytułu realizacji umowy pn. „Przebudowa dróg gruntowych utwardzonych w Kobylance, 

Zieleniewie, Cisewie i Wielichówku oraz ulepszenie odcinka drogi gruntowej Cisewo – 

Wielichówko”, w zakresie dotyczącym robót na ul.8-go Marca w Kobylance. Podstawą ku 

temu jest racjonalne technologicznie nałożenie w ul.8 Marca w Kobylance nakładki typu 

„slurry seal” dopiero w II kwartale przyszłego roku. W związku z tym postuluje się przełożyć 

rozliczenie z Wykonawcą robót na rok 2017. 

Natomiast przy zadaniu inwestycyjnym pn. „Rozbudowa cmentarza komunalnego  

w Kobylance – Etap I” prace zostaną zakończone w końcu 2016 r., natomiast rozliczenie 

zadania nastąpi w styczniu                 2017 r. 

Zgodnie z przepisem  art. 263 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych to Rada Gminy ustala wykaz i plan finansowy wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego, wraz z ustaleniem ostatecznego terminu ich realizacji w roku 

następnym. 

Środki finansowe na realizację wydatków niewygasających, zgromadzone zostaną na 

wydzielonym rachunku bankowym Gminy Kobylanka. Niewykorzystane w przyszłym roku 

środki powiększą dochody Gminy Kobylanka. 

Komisja projekt uchwały 73/16 zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie w obecności  

4 członków komisji. 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – projekt nr 68/16. 

Uzasadnienie projektu uchwały:  

„Podstawami ustalenia stawek podatków i opłat lokalnych na rok 2017 są obwieszczone 

wskaźniki gospodarcze, opublikowane jako: 

Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 2016 r.  

w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia 

podatku rolnego na rok podatkowy 2017. 

Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 20 października 2016 r.  

w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna 

uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2016 r. 

Obwieszczenie Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2016 r. w sprawie górnych granic stawek 

kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2017 r. 
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Wysokość stawek podatku określa, w drodze uchwały, rada gminy, z uwzględnieniem 

górnych granic stawek ogłaszanych przez Ministra Finansów w drodze obwieszczenia.” 

Uzasadnienie podpisała grupa 4  radnych: radna Agnieszka Grzyb, radny Krzysztof 

Kleinowski, radny Grzegorz Kłos, radna Aneta Nelke. 

Przewodnicząca KRGiF A. Grzyb poinformowała o negatywnej opinii p. wójta do 

powyższego projektu uchwały oraz, że projekt uchwały dotyczy zmniejszenia podatku. Po 

zaproponowanych zmianach projekt otrzymuje  brzmienie: 

- w § 1 pkt. 2  podpunkt c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,37 zł od 1 m² 

powierzchni, z zastrzeżeniem ust. 2 i 3, co daje zmniejszenie o 0,10 zł. do uchwały 

obowiązującej, 

- w w § 1 pkt. 6  podpunkt e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 5,46  zł 

od 1 m² powierzchni użytkowej, co daje zmniejszenie o  2 zł. do uchwały obowiązującej. 

Radny B. Poliwka – „Nigdy nie było obniżki podatku. Zawsze były podwyżki.” 

Radna A. Grzyb – „Do tej pory stawki były uchwalane w maksymalnej dopuszczalnej 

wysokości. Uważamy, że należy pomóc mieszkańcom w związku z przeprowadzoną 

modernizacją gruntów.” 

Komisja projekt uchwały 68/16 zaopiniowała  w następujący sposób: za-2, przeciw-0, 

wstrzymał się- 2 w obecności 4 członków komisji. Komisja projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

 
d) w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt nr 74/16. 

Pracownik UG p. E. Sawka omówiła projekt uchwały: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

nabycie  każdej nieruchomości na własność Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez 

Radę Gminy zasad nabycia -  wymaga zgody Rady Gminy.  

Przedmiotem nabycia od Skarbu Państwa na rzecz Gminy Kobylanka jest nieruchomość 

oznaczona w ewidencji gruntów  działką nr 128,  o powierzchni   0,7466 ha, w obrębie 

Kobylanka, której Gmina Kobylanka jest wieczystym użytkownikiem do dnia                            

5 grudnia 2089r.  

Z uwagi na fakt, że ww. nieruchomość została wytypowana jako przedmiot zamiany  w celu 

pozyskania terenu pod drogę złożono do Starosty Stargardzkiego wniosek o sprzedaż ww. 

nieruchomości z prośbą o rozważenie zastosowania bonifikaty.  

Zgodnie z obowiązującymi przepisami zbycie nieruchomości Skarbu Państwa oraz udzielenie 

bonifikaty wymaga zgody wojewody.  

Wojewoda Zachodniopomorski  Zarządzeniem Nr 806/2016 z dnia 7 grudnia 2016r. wyraził 

zgodę na sprzedaż przedmiotowej nieruchomości i udzielenie bonifikaty w wysokości 50% od 

ceny jej sprzedaży. 

Zgodnie z art. 69 ustawy  o gospodarce nieruchomościami  na poczet ceny nieruchomości 

gruntowej sprzedawanej jej użytkownikowi wieczystemu zalicza się kwotę równą wartości 

prawa użytkowania wieczystego tej nieruchomości, określoną według stanu na dzień 

sprzedaży. 

Wartość prawa własności na podstawie operatu szacunkowego sporządzonego przez 

rzeczoznawcę majątkowego została określona na kwotę 115.700,00 zł a wartość prawa 

użytkowania wieczystego na kwotę 85.200,00 zł. 

Koszty związane z nabyciem prawa własności poniesie Gmina Kobylanka. 

Wobec powyższego zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

P. E. Sawka poinformowała, że z terenu działek o numerze początkowym 127 ma być 

wytyczona droga publiczna. 
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Radny B. Poliwka – „Jakie będą skutki jeżeli nie podejmiemy tej  uchwały?” 

P. H. Olszewska – „Osobie zainteresowanej zamianą nie będzie przysługiwała bonifikata.  

W kwestii finansowej nic nie wiemy.” 

Radna A. Grzyb – „ Czy ta zamiana będzie przechodziła przez Radę ?” 

P. E. Sawka – „Tak, o tym decyduje rada gminy.” 

P. H. Olszewska  poinformowała, że są zgody. Należy wcześniej wykupić na własność 

działkę nr 128, aby podjąć kolejne kroki. 

Komisja projekt uchwały 74/16 zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie w obecności  

4 członków komisji. 
 

e) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu – projekt 

nr  75/16. 

Pracownik UG p. E. Sawka omówiła projekt uchwały: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

obciążanie każdej nieruchomości  z zasobu gminnego - do czasu określenia przez Radę 

Gminy zasad obciążania -  wymaga zgody Rady Gminy.  

W dniu 9 grudnia  2016r. wpłynął   wniosek  od ENEA Operator  Sp. z o.o  z siedzibą        

 w Poznaniu o ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr: 435 o pow. 1,1554 ha          

i 507 o pow. 0,0974 ha z obrębu Reptowo w związku  z planowaną przebudową odcinka 

istniejącej linii napowietrznej SN 15kV nr L-57/4/5 odgałęzienie do stacji T-4765 „Reptowo 

II” na kabel w miejscu skrzyżowania z dwutorową linią wysokiego napięcia 110 kV relacji 

Morzyczyn - Dąbie i 110 kV Morzyczyn-Żydowce.  

Przebudowa wskazanej powyżej linii SN 15 kV, polegać będzie na wymianie 1 szt. słupa w 

miejscu już istniejącego na działce nr 507 oraz zamianie linii napowietrznej na linię kablową 

położoną pod ziemią o łącznej długości dla obu działek 5m, tj. 2m na działce          nr 507  

i 3m na działce nr 435.  

Wynagrodzenie oraz wszelkie koszty związane z ustanowieniem przedmiotowej służebności 

poniesie wykonawca prac tj. ELTEL Networks Energetyka S.A. prac z siedzibą   w Olsztynie. 

Uznano, że ustanowienie  proponowanej służebności nie koliduje z zagospodarowaniem 

wskazanych nieruchomości.  

W związku z powyższym podjęcie proponowanej uchwały jest zasadne.” 

Komisja projekt uchwały 75/16 zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie w obecności  

4 członków komisji. 
 

f) w sprawie najmu lokalu położonego w obrębie Reptowo – projekt nr  76/16. 

Pracownik UG p. E. Sawka omówiła projekt uchwały: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Do 

czasu określenia zasad wójt może dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą rady gminy.  

Do Wójta Gminy wpłynął wniosek Księdza Pawła Ostrowskiego - Prezesa Zarządu  Fundacji 

„Szczecińska” z siedzibą w Szczecinie o wynajęcie lokalu położonego w Reptowie na 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 153/1 (obiekt Zespołu Szkół Publicznych                 

w Reptowie)  pod działalność oświatową w formie przedszkola publicznego.  

Podjęcie stosownej uchwały pozwoli na wynajem lokalu dla Fundacji „Szczecińska” w celu 

prowadzenia przedszkola publicznego. 
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Zgodnie z art. 37 ust.4a ustawy o gospodarce nieruchomościami  umowa najmu może być 

zawarta w drodze bezprzetargowej ponieważ Fundacja „Szczecińska” posiada status 

organizacji pożytku publicznego.  

Mając na względzie powyższe przedkładam projekt uchwały i wnoszę o jej podjęcie.” 

P. E. Sawka poinformowała, że  o dzierżawie na okres 3 lat decyzje podejmuje wójt, powyżej 

3 lat – decyzja należy do Rady Gminy. 

Radny Ł. Biernacik – „Jeżeli przyjmiemy na 10 lat czy fundacja będzie mogła dokonać 

wykup?” 

P. E. Sawka – „Nie, o sprzedaży Rada Gminy decyduje.” 

Radna A. Grzyb – „Uważam, że umowa najmu powinna być krótsza niż na okres 10 lat.” 

Radny A. Adamczyk – „Dlaczego p. wójt nie chce zawrzeć umowy na okres 3 lat?” 

P. E. Sawka – „ Otrzymałam dyspozycje, aby przygotować uchwałę  na okres 10 lat.” 

Radny A. Adamczyk – „Może niech fundacja pokaże, że coś robi. Wójt powinien udzielić 

zgody na okres 3 lat.” 

Radny A. Adamczyk poinformował, że zgłosi wniosek na sesji o zawarcie umowy najmu na 

okres 3 lat. 

Komisja projekt uchwały 76/16 zaopiniowała  w następujący sposób: za- 2, przeciw-2, 

wstrzymał się-0 w obecności 4 członków komisji. Komisja nie wypracowała  stanowiska. 
 

g) w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego funkcjonowania strzelnicy                          

w Jęczydole/Bielkowie – projekt nr 69/16. 

Uzasadnienie do projektu uchwały: 

„STANOWISKO RADY GMINY KOBYLANKA w sprawie funkcjonowania strzelnicy         

w Jęczydole/Bielkowie 

Rada Gminy Kobylanka zajmuje negatywne stanowisko wobec funkcjonowania strzelnicy  

w Jęczydole/Bielkowie i wyraża zdecydowany sprzeciw wobec jej dalszej rozbudowy  

i modernizacji. 

Art. 23 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. (Dz.U. z 2016 r., poz.446) 

wskazuje, iż radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. 

Znaczy to, że radny powinien działać w interesie publicznym na rzecz społeczności lokalnej. 

Realizując ten obowiązek, radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami, a w szczególności 

przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty. Rada Gminy Kobylanka  

z niepokojem przyjmuje protesty mieszkańców Jęczydołu związane z lokalizacją strzelnicy  

i dostrzega jego szczególny wymiar społeczny. 

W pierwotnym zamyśle miała to być wyłącznie strzelnica sportowa o niewielkim  

i nieuciążliwym spektrum działania. Jednak od pewnego czasu odbywają się tam regularne 

ćwiczenia funkcjonariuszy różnych służb używających ostrej amunicji różnego kalibru. 

Częstotliwość pracy strzelnicy i towarzyszący temu hałas są bardzo uciążliwe dla 

mieszkających w pobliżu ludzi. Nie bez znaczenia jest fakt, że odgłosy strzałów, nawet jeżeli 

nie przekraczają dopuszczalnych norm, stanowią bardzo specyficzny rodzaj hałasu.  

Z pewnością nie jest to zwyczajny typowy hałas towarzyszący nam na co dzień. Huk 

wystrzałów ma negatywny wpływ na samopoczucie i powoduje, że mieszkający w pobliżu 

mieszkańcy Gminy Kobylanka tracą poczucie bezpieczeństwa, żyją w obawie, lęku  

i towarzyszącej temu nerwowości. Nieustanny hałas źle wpływa również na zwierzęta 

domowe, zwłaszcza psy, które są bardzo wrażliwe na bodźce dźwiękowe. Broń palna w tak 

bliskim sąsiedztwie domów mieszkalnych oraz działek, gdzie ludzie chodzą na spacery, jest 

kolosalnym zagrożeniem. Nawet zachowanie wszelkich norm bezpieczeństwa nie gwarantuje 

tego, że któryś z pocisków nie wydostanie się poza teren strzelnicy. Powodując liczne 

uciążliwości dla mieszkańców Jęczydołu, działalność strzelnicy wpływa też degradująco na 

środowisko przyrodnicze, szczególnie na żyjące tu zwierzęta i ptaki. 
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Osiedlając się w Gminie Kobylanka, mieszkańcy okolicznych miast szukali ciszy  

i spokoju. Ponieważ nikt z nimi nie konsultował powstania strzelnicy, czują się zaskoczeni  

i postawieni przed faktem dokonanym. Zatwierdzając regulamin strzelnicy, Wójt Gminy 

Kobylanka wyraził zgodę na jej funkcjonowanie, nie zasięgając opinii mieszkańców czy też 

Rady Gminy. Dlatego mieszkańcy domagają się zamknięcia strzelnicy, bo nie tylko mają dość 

hałaśliwego sąsiedztwa, ale obawiają się, że zgodnie  

z zapowiedziami Wójta Gminy Kobylanka i SKS „Legion” planowana jest jej dalsza 

rozbudowa. 

Należy zaznaczyć, że strzelnica służy przede wszystkim przyjezdnym, a nie mieszkańcom 

gminy, którzy ponoszą tylko konsekwencje jej funkcjonowania. 

Dodatkowym aspektem, ważnym dla całej gminy, jest to, że w przypadku dalszego 

funkcjonowania strzelnicy spadnie wartość wszystkich nieruchomości położonych w jej 

pobliżu, a ich funkcja osadniczo-rekreacyjna zostanie ograniczona do minimum.                           

W rzeczywistości praktycznie uniemożliwi to dalsze budownictwo mieszkaniowe i rozwój 

turystyki, co z kolei będzie miało negatywny wpływ na dalszy rozwój gminy. Nie można 

dopuszczać do tego, aby pasje wąskiej grupy ludzi były realizowane takim dużym kosztem 

społecznym. 

Mając na uwadze przedstawione powyżej argumenty i wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 

wielu mieszkańców, Rada Gminy Kobylanka stoi na stanowisku, że strzelnica powinna zostać 

zlikwidowana. Dlatego apelujemy do władz Powiatu Stargardzkiego i Wójta Gminy 

Kobylanka o podjęcie działań zmierzających do rozwiązania umowy z SKS „Legion”,  

a w przyszłości informowanie o podobnych planowanych przedsięwzięciach przed wydaniem 

ostatecznych pozwoleń. Nie możemy wyrazić zgody i akceptować działań pogarszających 

komfort życia mieszkańców naszej gminy i zniechęcających innych potencjalnych 

inwestorów. 

Stanowisko podpisała grupa 4  radnych: radna Agnieszka Grzyb, radny Krzysztof Kleinowski, 

radny Grzegorz Kłos, radna Aneta Nelke. 

Radny Ł. Biernacik poinformował, że uważa, że strzelnica jest potrzebna. 

Komisja projekt uchwały 69/16 zaopiniowała   pozytywnie  w następujący sposób: za- 2, 

przeciw-1, wstrzymał się-1 w obecności 4 członków komisji. 
 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Radna A. Grzyb poinformowała: 

1) została przedstawiona analiza wyników badań inwentaryzacyjno georadarowych  

i sondażowych odkrywki wraz z opracowaniem  dokumentacji dotyczącej cmentarza  

w Kobylance i Rekowie. Dokumentacja /wyciąg z dokumentów/ jest do wglądu w biurze 

rady. 

2) do dnia 11.01.2017 r. należy składać propozycje do planu pracy KRGiF na 2017 rok. 

 

Ad.  5 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 

                                                                                    Przewodnicząca  KRGiF 

                                                                                    Agnieszka Grzyb 


